



ECTA Round Dance Coordinator

Ilona & Stefan Lankuttis

e-mail: round-dance-Coordinator@ECTA.de

Introduction/ Vorstellung

Dear friends of Round Dance

At the past ECTA Convention in Laatzen near Hannover, I was elected as the new Round Dance Coordinator.

Therefore, I want to introduce myself and my husband Stefan to you.

I started my Square Dance career in 1984 taking a class with the Schöneck Shufflers. The Caller was Steve Jones at the time. After visiting various special dances and other Clubs, I was introduced to Round Dance. On the spur of the moment I decided, this was what I wanted to learn next. So in 1985 I signed up for the next Round Dance Class of the Minuets RDC. They danced in Kelsterbach at the time, Leader was Hilde Fiedler.

Stefan and I are married since 1998. Needless to say, we met at a dance!! Stefan started with Square Dance in 1979 at the Grand Squares SDC in Wiesbaden. Caller was Gerhard Neffgen. Much later he started with a Round Dance Class in 1998 with the Beaux & Belles. Leader was Corinna Pade.

My first time on the microphone as a Round Dance Cuer was in 2002, at an Amateur Night hosted by the Beaux & Belles in Frankfurt, where I remained as Club Cuer until end of June this year, working side by side with Kenny Reese, and later with Tommy Schneeberger and Aaron Johnson.

I became a member of ECTA in 2004 and also of the American "Sister" Asso-

Liebe Freunde des Round Dance

Bei der vergangenen ECTA Convention in Laatzen bei Hannover wurde ich zum Round Dance Coordinator gewählt.

Aus diesem Grund will ich mich und meinen Mann Stefan heute bei euch vorstellen.

Meine Square Dance Karriere begann 1984 mit der Class bei den Schöneck Shufflers. Caller war damals Steve Jones. Bei diversen Besuchen von Specials und anderen Clubs lernte ich auch Round Dance kennen, und entschied mich spontan dass ich das auch lernen wollte. So begann ich 1985 mit der Round Dance Class bei den Minuets RDC. Diese tanzten damals in Kelsterbach unter Leitung von Hilde Fiedler.

Stefan und ich sind seit 1998 verheiratet. Natürlich haben wir uns beim Tanzen kennengelernt!! Stefan fing schon 1979 bei den „Grand Squares“ in Wiesbaden unter Caller Gerhard Neffgen mit Square Dance an. Zum Round Dance kam Stefan erst später. 1998 fing er mit einer Round Dance Class bei den Beaux & Belles an, unter Corinna Pades Leitung.

Als Round Dance Cuer nahm ich erstmals 2002 das Mikrophon in die Hand. Das war bei einer Amateur Night der Beaux & Belles in Frankfurt, wo ich bis Ende Juni diesen Jahres Club Cuerin war, anfangs an der Seite von Kenny Reese, dann später mit Tommy Schneeberger und Aaron Johnson.

Seit 2004 bin ich Mitglied bei ECTA (European Callers and Teachers Association), sowie der amerikanischen Schwester Organisation Roundalab (International Association of Round Dance Teachers). Dieses Jahr hatten

ciation Roundalab (International Association of Round Dance Teachers). It was a special treat for Stefan and myself to attend this years Roundalab Convention in Spokane, Washington. It was a delightful experience and we gained a lot of interesting and useful suggestions.

Stefan and I belong to the group of dancers who still believe that Squares and Rounds belong together.

We have a lot of plans and ideas for the upcoming term as Round Dance Coordinator and would be happy to receive feedback from you dancers out there, to get more food for thought.

Dance, round out your life.

Stefan und ich das Vergnügen an der Roundalab Convention in Spokane im Staate Washington teilzunehmen. Es war eine tolle Erfahrung. Wir haben viele nützliche und interessante Anregungen mitgenommen.

Stefan und ich gehören zu jenen Tänzern, die immer noch fest daran glauben dass Squares und Rounds zusammen gehören.

Wir haben viele Pläne und Ideen für die kommende Amtszeit als Round Dance Coordinators. Über Feedback von euch Tänzern würden wir uns sehr freuen, um weitere Denkanstöße zu bekommen.

Tanzen macht dein Leben rund.

Ilona & Stefan Lankuttis
ECTA Round Dance Coordinator